
مدیرعامل سابق باشگاه فولادخوزستان، در مورد شرایط 
حاکم بر فدراسیون فوتبال، موفقیت فولاد و... 

نظراتش را گفت.
 به هم ریختگی فدراسیون 

شرایط فدراسیون فوتبال نگران کننده 
است البته این وضعیت قابل پیش بینی بود 

وقتی انتخابات فدراسیون فوتبال 
پیش  یکسال ونیم  حدود 
برگزار شد و عزیزی خادم 
به ریاست این فدراسیون 
رسید شاید می توانستیم 
این شرایط را پیش بینی 
کنیم. اکنون فدراسیون 
فوتبال به هم ریخته است 
و در این نابسامانی اعضای 
مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال بیشترین سهم را 

دارند. آنها مطالعه نشده این 
تصمیم را گرفتند که تصمیمی 

احساسی و غیرکارشناسی بود. انتخاب رئیس فدراسیون 
براساس واقعیت ها صورت نگرفت و اکنون شاهدیم بعداز 
یکسال ونیم چه به هم ریختگی بی سابقه ای در فدراسیون فوتبال 
به وجود آمده است. اگر بخواهیم به عملکرد اعضای هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال بعداز عزل عزیزی خادم نمره بدهیم و 
عملکرد آنها را ارزیابی کنیم از 20 به آنها باید 2 بدهیم. میرشاد 
ماجدی می گوید من در بدترین شرایط فدراسیون فوتبال را 
تحویل گرفتم آیا اعضای هیات رئیسه نمی دانستند وقتی 
عزیزی خادم را کنار بگذارند چنین اتفاقاتی رخ می دهد؟ 

 مجمع
10 خرداد قرار است در مجمع عمومی در مورد 
رئیس معزول فوتبال تصمیم گیری شود حالا اگر 
عزیزی خادم دوباره رأی اعتماد از مجمع فدراسیون 
بیاورد و به فدراسیون برگردد این اعضای هیات رئیسه 
چگونه می خواهند با یکدیگر کار کنند. آیا واقعا 
شرایط همکاری دوباره آنها فراهم است؟ این راهی 
که فدراسیون فوتبال می رود به ترکستان است! حالا 
که عزیزی خادم را عزل موقت کردید چرا این همه 
زمان تا 10 خرداد را از دست دادید. می توانستید 

براساس مستندات موجود مجمع عمومی فوق العاده تشکیل 
بدهید و قضیه را هرچه سریع تر بررسی کنید و فیصله بدهید. اما 

اکنون تا 10 خرداد بازهم زمان را از دست می دهیم 
 فولاد در مسیر موفقیت

از اینکه تیم فولادخوزستان توانسته در لیگ قهرمانان آسیا 
به مرحله بعد صعود کند خوشحالم زیرا در هر باشگاهی که کار 
کرده ام تا -2 3 سال بعد هم موفق بوده است. زمانی که من به 
باشگاه فولاد رفتم هفت سال از لیگ قهرمانان آسیا و از سطح اول 
فوتبال مان دور بود اما توانستیم با تلاش بازیکنان، جواد نکونام، 
مدیران کارخانه و همه پرسنل و کارکنان فولاد را به شرایط 
خوبی برسانیم و این تیم با قهرمانی در جام حذفی به آسیا رسید. 
من برای فولاد یک برنامه چهار ساله استراتژیک نوشتم. فولاد 
تنها باشگاه ایران است که برنامه چهار ساله و استراتژیک دارد 
این برنامه از سوی مدیران کارخانه به عنوان نقشه راه باشگاه در 
نظر گرفته شد و براساس آن حرکت کردیم و اکنون خدا را شکر 

می کنم که فولاد در مسیر موفقیت است. 
 سرخابی ها 

یکی دیگر از مشکلات فوتبال ما در این فصل بیانیه نویسی بود. 
متاسفانه مدشده که باشگاه ها بیانیه نویسی می کنند در حالیکه 
این عمل باید به ندرت انجام شود و باشگاه ها برای رفع ابهامات 
بیانیه هایی را منتشر کنند نه برای مسائلی که چون روز روشن 
است بیانیه بدهند دو باشگاه استقلال و پرسپولیس سرگرم 

بیانیه نویسی شدند و نتیجه اش هم حذف از جام حذفی شد.

سعید آذری: 

به هیات رئیسه باید از نمره 20، 2 بدهیم!

11ورزش سالپنجم
شماره1262
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a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
تاثیر آشفتگی هیات رئیسه در ضعف تیم ملی 

درباره وضعیت آشفته هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
و عدم برنامه ریزی برای تیم ملی در مسیر آماده سازی 
جام جهانی 2022 قطر باید گفت در این ماجرا آن چیزی که 
ضرر می کند فوتبال است و آن کسانی که متضرر می شوند 
هواداران هستند. متاسفانه هیچ برنامه آماده سازی برای 
تیم ملی وجود ندارد. فدراسیون فوتبال بلاتکلیف است و 
روزهای آشفته ای را سپری می کند. این مجموعه با سرپرست 
اداره می شود و مسلما وقتی میرشاد ماجدی اطمینان ندارد 
به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال انتخاب شود و یکماه دیگر 
پست خود را تحویل می دهد، با اطمینان کامل عمل نمی کند 
و برنامه ریزی صحیحی صورت نمی گیرد باید به دنبال این 
باشیم که تیم ملی را در مسیر آماده سازی مناسب تری ببینیم 
ولی به جای آنکه تدارکاتی قدرتمند صورت بگیرد، بیشتر اسیر 
تسویه حساب های شخصی شده و به تیم ملی توجهی نشده 
است. دوستان نمی دانند که وقت طلاست و رقبا با سرعت در 
حال بهبود کیفیت فنی خود هستند تا در این مسیر به شرایط 
ایده آل برسند و بهترین نمایش ممکن را ارائه کنند. وقتی که 
رأس هرم دچار ایراد باشد، در پایین مجموعه نیز مشکلات 
بیشتر دیده می شود. مدیریت فدراسیون باید کاردان باشد 
تا تیم ملی را به بهترین شکل اداره کند. اگر آسیبی به تیم 
اسکوچیچ برسد مسلما عوامل آن کسانی هستند که این 
روزها درگیر حواشی و اتفاقاتی هستند و این مسائل به 
تیم ملی کمک نمی کند. عادت کرده ایم که شیپور را از سر 
گشاد آن بزنیم. مطمئن هستم اگر تیم ملی در جام جهانی 
نتیجه ای هم بگیرد، براساس بخت و اقبال و همت اعضای 
آن است چون در حال از دست دادن زمان هستیم و شرایط 
طبیعی پیش نمی رود. مدیریت، امکانات، کادرفنی، بازیکنان 
آماده و حمایت فدراسیون و وزارت ورزش مواردی است که 
می تواند تیم ملی را موفق کند اما هیچ یک از آنها را در کنار هم 
نداریم. بیشتر شاهد افشاگری هایی هستیم که فرجام خوشی 
را به همراه ندارد. با توجه به شرایطی که پیش می رویم نباید 
انتظار داشته باشیم که در جام جهانی به موفقیت بزرگی دست 
یابیم چون سرمربی تیم ملی برنامه ریزی منظمی را حس 
نمی کند و متوجه اختلافات در فدراسیون فوتبال می شود. ما 
اگر با شرایط خیلی خوب هم راهی جام جهانی شویم، مقابل 
تیم های هم گروهمان دچار مشکل هستیم، وای به حال 
اینکه به جای برنامه ریزی و آماده شدن برای جام جهانی، اسیر 
درگیری های داخلی هستیم. برخی افراد بحث تغییر سرمربی 
را مطرح کردند در حالی که اگر بهترین مربی جهان هم هدایت 
تیم ملی ایران را بر عهده بگیرد به خاطر آنکه هیچ چیز سر جای 
خود نیست و برنامه ریزی اصولی صورت نمی گیرد بختی برای 
موفقیت نخواهد داشت. دراگان اسکوچیچ امید چندانی به 
موفقیت تیمش ندارد چون این نگرانی وجود دارد که پس از 
انتخابات فدراسیون فوتبال، فردی رئیس شود که موافق ادامه 

همکاری با وی نباشد. 

 فارس: در فضای مجازی مطالبی در خصوص برگزاری 
جلسه بین معاون حقوقی باشگاه استقلال و مدیر برنامه 
»پین« در ایران منتشر و عنوان شده که باشگاه استقلال 
به دلیل پیغام »پین« بابت عدم دریافت مطالباتش ترس 
داشته و به همین خاطر از طریق این مدیر برنامه پرداخت 
مطالبات مربی ایتالیایی به او اعلام شده است. فرشید سمیعی 
در خصوص برگزاری این جلسه گفت: جلسه در باشگاه برگزار 
شد چون من برگزاری این جلسه را به اطلاع مدیرعامل باشگاه 
رساندم و همچنین پیش از برگزاری جلسه نظر فرهاد مجیدی 
را نیز جویا شدم. سرمربی هم به من اعلام کرد به رغم اینکه 
به این جلسه خوش بین نیست اما خوب است با او آشنا شوم و 
حرف هایش را بشنوم. معاون حقوقی باشگاه استقلال تصریح 
کرد: هیچ ترسی از فسخ قرارداد پین نداریم چون اصلا صحبتی 
از این موضوع نشده است. تنها در مورد شخصیت و سجایای 
اخلاقی پین صحبت کردیم. ضمن اینکه پول مطالباتش آماده 
است و به خود او هم اطلاع دادیم. هم مدیر برنامه های ایتالیایی 
و هم مدیر برنامه های ایرانی پین اعلام کردند که به زودی بر 

می گردد و پول را به خودش پرداخت کنید. 

فوتبــالداخلــی

همایونشاهرخی
کارشناس فوتبال 

سرپرست سابق تیم ملی فوتبال کشورمان 
گفت: پاداش من پس از مصوبه هیات رئیسه 
پرداخت شد.  مجتبی خورشیدی، اظهارکرد: 
به حرمت رسانه ها ایستادم تا صحبت کنم، 
چون قصد صحبت کردن نداشتم. دو ماه تمام 
صحبتی نکردم و انواع و اقسام هجمه ها و 
تهمت ها را زدند و در نهایت بیانیه صادر کردم، 
چون اگر چیزی نمی گفتم، بیشتر مظلوم واقع 
می شدم. وی افزود: گفتند خورشیدی حقوق 
و پاداش نجومی گرفته و اگر کسی نداند، فکر 
می کند ما در این وضعیت چقدر پول گرفتیم 

و افراد دیگر کمتر گرفتند و ما بیشتر گرفتیم. 
دریافتی ما مشخص است که 35 میلیون 
تومان بود و اینکه کسورات آن چقدر دریافت 
می کردیم، بماند. 35 میلیون هم بابت تمام 
مسئولیت شبانه روزی بنده در تیم ملی بود. 
اداره کردن 70-60 نفر در اردو سخت است. 12 
اردو برگزار کردم و اجازه ندادم کوچک ترین 
مشکلی برای بازیکنان و کادرفنی تیم ملی 
ایجاد شود و نشان دادم مدیریت را بلد هستم. 
خورشیدی در واکنش به پرسش خبرنگاری 
مبنی بر اینکه آیا یک میلیارد و 130 میلیون 

تومان دریافت نکرده است، گفت: اجازه بدهید، 
به این مساله هم می رسیم، اما قبل از آن بگویم 
اگر اسمی از آقای استیلی آوردم، او حقش است 
که ماهی 500 میلیون بگیرد و اگر نگیرد، در 
حقش ظلم شده است، ولی شما که می گویید 
خورشیدی ماهی 35 میلیون حقوق می گیرد، 
این را هم ببینید. وی یادآور شد: در مصوبات 
جلسه سوم هیات رئیسه بود که کادرفنی و 
مدیریتی که ما جزو آن بودیم، باید صددرصد 
پاداش بگیرند و ما چهار بازی را گرفتیم. در 
مصوبات اعلام شده بود که کادرفنی و ریاست 

فدراسیون صددرصد پاداش بگیرند، اما اسمی 
از شخص سرپرست یا مدیر تیم آورده نشده 
و دوستان درست می گویند، اما در ادامه بند 
17 مصوبه جلسه هفتم هیات رئیسه، آمده که 
بقیه افراد طبق نظر ریاست فدراسیون پاداش 
می گیرند و رئیس فدراسیون تشخیص داده 
که این پاداش را بدهد. خورشیدی در واکنش 
به این مساله که شاید رئیس فدراسیون اشتباه 
تشخیص داده است، ادامه داد: خیر، اشتباه 
نبوده است. »گر پرده در افتد، نه تو مانی و نه 
من«، من یک کلمه در مورد عزیز خودم آقای 
استیلی گفتم و ببینید چه اتفاقاتی پیش آمد و 
اگر بخواهیم حرف بزنیم، خیلی حرف ها هست 

که بگوییم بقیه چقدر گرفته اند.

مجتبی خورشیدی:گر پرده در افتد، نه تو مانی و نه من!

آرمان ملی: دور پایانی از مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا در 
حالی امشب برگزار می شود که نمایندگان ایران شرایط متفاوتی 
دارند. فولاد برای صدرنشینی می جنگد اما سپاهان به دنبال 

صعود است! 
 پیش بازی سپاهان 

در آخرین دیدار مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا، سه شنبه 
شب سپاهان به مصاف الدحیل قطر، تیم از پیش صعود کرده گروه 
D می رود. سپاهان که با هفت امتیاز پایین تر از التعاون عربستان 
در رده سوم جدول حضور دارد، تحت شرایطی سخت می تواند در 
روز آخر مسابقات به رتبه دوم گروه صعود کند و به عنوان یکی از 
سه تیم برتر دوم گروه های پنج گانه راهی مرحله یک هشتم نهایی 
شود. سپاهان در روز پایانی مسابقات، باید الدحیل را ترجیحا با 
تفاضل گل خوب شکست دهد و منتظر توقف التعاون در دیدار 
مقابل پاختاکور بماند؛ دیداری که البته پس از اتمام بازی الدحیل و 
سپاهان آغاز می شود و التعاون با اطلاع از نتیجه سپاهان به مصاف 
پاختاکور می رود. این پایان ماجرا نیست؛ با توجه به امتیاز تیم های 
دوم گروه های دیگر، ممکن است سپاهان حتی در صورت 10 
امتیازی شدن و قرارگرفتن در رتبه دوم، بازهم نتواند جزو سه تیم 
برتر دوم قرار گیرد؛ به همین دلیل نیاز به تفاضل گل بهتر نسبت 
به سایر تیم های دومِ احتمالا 10 امتیازی دارد. سپاهان کار بسیار 
سختی برای صعود دارد، اما تکلیف شاگردان نویدکیا روشن و آن، 
پیروزی مقابل الدحیل است. دیدار دوررفت سپاهان مقابل الدحیل 
در حالی با پیروزی یک بر صفر الدحیل به پایان رسید که سپاهان 
در طول بازی و البته تا دقیقه 70 نمایش خوبی از خود نشان داده 
و یکی دو موقعیت گلزنی خیلی خوب هم ایجاد کرده بود که با 
بی دقتی مهاجمانش آنها را از دست داد. شکست در آن بازی و دیدار 
هفته سوم مقابل التعاون، سپاهان را از بالای جدول دور کرد تا اینکه 
حالا در آستانه بازی های هفته پایانی، سپاهان حسرت آن امتیازاتی 

را بخورد که برابر این دو رقیب از دست داده است. سپاهان در 
شرایطی به مصاف الدحیل قطر می رود که فرشاد احمدزاده، یکی 
از بهترین بازیکنانش را به دلیل دو اخطاره بودن در اختیار ندارد؛ 
همچنین شهریار مغانلو بهترین گلزن و محمد کریمی، هافبک 
وسط این تیم نیز به دلیل مشابه در بازی روز سه شنبه غایب خواهد 
بود. در سوی دیگر نیز الدحیل برای بازی با سپاهان نمی تواند از 

المعز علی به دلیل دو اخطاره بودن استفاده کند. 
 صحبت های محرم 

محرم نویدکیا در نشست خبری پیش از دیدار تیم سپاهان 
مقابل الدحیل قطر در دور پایانی از مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا اظهارداشت: این آخرین بازی ما در مرحله گروهی مسابقات 
است و خوشبختانه هنوز شانس داریم، ولی کمی وضعیت گروه مان 
پیچیده است، چون بازی ها همزمان نیست وضعیت ما کمی 
پیچیده تر هم می شود. ما بازی اول را به الدحیل باختیم. واقعا با 
یک تیم خوب بازی داریم که باید برنامه ریزی خوبی داشته باشیم 
تا بتوانیم از آخرین شانس مان استفاده کنیم. وی افزود: اول باید 
کار خودمان را به نحوی شایسته انجام دهیم و بعد امیدوار باشیم 
شرایط طوری رقم بخورد که بتوانیم از گروه مان صعود کنیم. تا 
زمانی که خودمان بازی های خوب و قابل دفاعی نداشته باشیم، 
نمی توانیم انتظار داشته باشیم سایر تیم ها شرایط را طوری رقم 
بزنند که ما صعود کنیم. به همین خاطر باید یک بازی کاملًا 
منظم و بابرنامه تا لحظه آخر داشته باشیم و از آخرین شانس مان 
خوب استفاده کنیم. »ساده نیست که شما بازی آخر را ببرید؛ آیا 
فکر نمی کنید سپاهان شانس های زیادی را در بازی های قبل از 
دست داد؟«، نویدکیا در پاسخ به این سوال بیان کرد: این حرف را 
قبول دارم، ولی فوتبال یک زندگی است و این اتفاقات می افتد. ما 
نمی توانیم به گذشت برگردیم و بنشینیم و سرمان را بگیریم و غصه 
بخوریم. ما فقط در فوتبال مجبوریم به آینده، بازی بعد و بعدتر نگاه 

کنیم. اگر بخواهیم به گذشته نگاه کنیم، غیر از اینکه از لحاظ روحی 
و روانی خودمان را اذیت کنیم، کاری نمی کنیم. ما فقط موظفیم 
فوتبال خوبی ارائه کنیم و بازی به بازی بهتر باشیم. اینکه بتوانیم 
موقعیت ایجاد کنیم به نظرم نشان می دهد تیم مان مسیر خوبی را 

طی می کند و این برای آینده باشگاه امیدوارکننده است. 
 وضعیت فولاد 

پیروزی ارزشمند فولاد برابر الغرافه منجر به تصاحب سه امتیاز 
مهم برای این تیم شد و شاگردان نکونام توانستند با کسب امتیاز 
یازدهم، صدر جدول رده بندی گروه C این پیکارها را از آن خود 
کنند. این پیروزی در واقع بلیت حضور فولاد در مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا را نیز رزرو کرد و شاگردان نکونام در روز 
پایانی تنها برای تعیین اینکه به عنوان تیم نخست راهی دور بعد 

شوند و یا تیم دوم، به مصاف شباب الاهلی خواهند رفت. 
 نظر نکونام 

جواد نکونام در نشست خبری پیش از دیدار فولاد ایران و شباب 
الاهلی امارات گفت: از اینکه فولاد تاکنون امتیازات خوبی جمع 
و صعود خود را از این گروه دشوار قطعی کرده است، خوشحال 
هستم. مقابل شباب الاهلی می خواهیم بازی خوبی ارائه کنیم 
و نتیجه خوبی به دست بیاوریم. دیدار مهمی در پیش داریم و 
روی این مسابقه تمرکز کرده ایم. شباب الاهلی تیمی خوب، قابل 
احترام و باکیفیت است و بازیکنان خوب و تاثیرگذاری دارد که هر 
لحظه می توانند نتیجه بازی را تغییر دهند. دو تیم شناخت کامل 
و کافی از هم دارند. وی شباب الاهلی را تیمی پرُمهره توصیف کرد 
و ادامه داد: دو نفر از بهترین های فوتبال ما یعنی مهدی قائدی و 
احمد نوراللهی در تیم حریف هستند. آنها ستاره های ما محسوب 
می شوند که فرصت کمی برای بازی در تیم خودشان دارند و این 
نشان می دهد شباب الاهلی تیمی پرُقدرت و باکیفیت است. ما به 
تمرکز کامل و صرف فعل خواستن نیاز داریم تا بهترین عملکرد را 
ارائه کنیم. سرمربی فولاد با انتقاد از شرایط برگزاری لیگ قهرمانان 
آسیا تصریح کرد: بازیکنان و هواداران میزبان و مهمان باید از 
فوتبال لذت ببرند. در این شرایط، هیچ بازیکن و باشگاهی جز 
میزبان لذت نمی برد و کارمان سخت است. یکماه اردو، قرنطینه 
تیم، برگزاری یک مسابقه ظرف هر سه روز، هوای گرم، رطوبت 
بالا و تست کرونای هر روزه، بازیکنان را کلافه و خسته می کند و 
جز تیم میزبان، هیچ کسی از این شرایط خوشحال نیست. نکونام 
با ابراز امیدواری به اینکه دیدارهای حذفی لیگ قهرمانان آسیا 
به صورت رفت و برگشت برگزار شود، خاطرنشان کرد: عربستان 
میزبان بسیار خوبی بود و از برنامه ریزی این کشور تشکر می کنم. 
از میزبانی عربستان- سال گذشته در ریاض و امسال در جده - 
رضایت کامل داریم و امیدواریم تیم های عربستانی به کشور ما 
بیایند تا مهمان نوازی خوبی داشته باشیم. همه باید از فوتبال 
لذت ببرند و تماشاگران باید برای تشویق تیم های محبوب خود 

به ورزشگاه بیایند. 

تیم فوتسال پیکان تهران در نخستین 
سال حضورش در لیگ برتر فوتسال بانوان، 
موفق شد مقتدرانه عنوان قهرمانی رقابت ها 
را از آن خود کند. در این راه »نیلوفر 
یفا می کرد و  اردلان« نقش سرمربی را ا
توانست با هدایت تیم در یک فصل پرماجرا، 
خودروسازان را بر فراز فوتسال بانوان ایران 

قرار دهد. 
 از حضور در پیکان برای نخستین 

فصل حرفه ای در لیگ برتر بگویید
روز نخست برای تشکیل تیم پیکان با من 
تماس گرفته شد و صحبت هایمان را برای 
انجام این کار و حضور پرقدرت در لیگ برتر 
انجام دادیم. از همان روزها قهرمانی را در این 
تیم می دیدم و تلاشمان موفقیت با پیکان 

بود. 
 فصل چطور برایتان سپری شد؟

پرتلاش  و  سخت  خیلی  ماه  هفت 
روزها  این  همه  گذاشتیم.  پشت سر  را 
سختی های خاص خود را داشت؛ اما با 
درایت کادرفنی، مدیریت باشگاه و بازیکنان 
توانستیم مقامی را که لیاقت بازیکنان و 
باشگاه پیکان است، به دست بیاوریم. در 
شرایطی که بازی ها نامتعادل بود، توانستیم 

نمایش خوبی ارائه دهیم.
 به شعار معروف برسیم »قهرمانی به 

این تیم میاد« و جمله ای که محقق شد
از روز نخست با تشکیل تیم، به آن فکر 
می کردم. وقتی ذهن برنده باشد، ناخودآگاه 
به انسان کمک می کند تا به اهدافش دست 
پیدا کنید. خیلی ها به من ایراد گرفتند و 
حتی گفتند با زدن این حرف با آبرویت بازی 
می کنی و اگر این اتفاق رخ ندهد، مشکلاتی 
به وجود می آید؛ اما من به این قضیه اعتقاد 
قلبی داشتم و با لطف خدا به هدفمان 
رسیدیم. به بچه ها نیز گفته بودم فقط 
خودمان می توانیم قهرمانی را از خودمان 
بگیریم، در نهایت هشتگ یا شعار »قهرمانی 

به این تیم میاد«، جواب داد. 
 چه عناصر دیگری به شما نیروی 

قهرمانی را منتقل می کرد؟
زحمات باشگاه را مشاهده می کردیم و 
می دانستیم باشگاه دوست دارد تیم مان 
نخستین قهرمانی را برایشان در این فصل 
به دست بیاورد. والیبال و فوتبال نتایج خوبی 
کسب کردند اما به قهرمانی نرسید، بنابراین 
تمام تمرکزمان را برای قهرمانی گذاشتیم تا 
یک قهرمانی شایسته را برای باشگاه بزرگ 

پیکان کسب کنیم. 

گفـــتوگـــو

 صدرنشینی بانوان 
 باریج اسانس در آسیا 

باریج اسانس به دومین  تسنیم: تیم 
پیروزی پیاپی در رقابت های والیبال بانوان 
جام باشگاه های آسیا دست یافت. باریج 
اسانس در دومین مسابقه خود در رقابت های 
قهرمانی بانوان باشگاه های آسیا برابر تیم 
جی دی پی ای ازبکستان قرار گرفت و این 
تیم را 3 بر صفر شکست داد. شاگردان 
فاطمه شعبان خمسه در سه ست متوالی و 
با امتیازهای 25 بر 20، 25 بر 15 و 25 بر 
16 مقابل حریف ازبکستانی خود به برتری 
رسیدند و با 2 برد و 6 امتیاز در صدر جدول 
قرار گرفتند. باریج اسانس بر تیم قرقیزستان 
وی سی هم غلبه کرده بود و سه شنبه 6 
اردیبهشت مقابل تیم قدرتمند دایموندفود 

تایلند قرار می گیرد. 

خارجازمستطیلسبز

نیلوفر اردلان: 
 به موفقیت 

 تیمم 
اعتقاد داشتم 

خـــبر
 مجازات سنگین »ناپولی« 

برای بازیکنانش 
در پی باخت 3 بر 2 ناپولی در خانه امپولی 
در هفته سی و چهارم سری A ایتالیا، این 
باشگاه برای بازیکنان خود اردوی تنبیهی 
در نظر گرفت. برای اولین بار از سال 1942 
ناپولی یک بازی که در آن 2 بر صفر از 
حریفش پیش بود را باخت و این اتفاق در 
حالی رخ داد که این تیم تا دقیقه 79 از 
امپولی پیش بود. این باخت به منزله دورشدن 
هواداران تیم شهر ناپل از رویای شان برای 
کسب اسکودتو بود که باعث شده باشگاه برای 
بازیکنانش مجازاتی در نظر بگیرد. باشگاه 
ناپولی پس از این بازی با انتشار بیانیه ای اعلام 
کرد که از امروز تا انتهای فصل تمام بازیکنان 
و اعضای کادرفنی به صورت شبانه روزی باید 
در محل تمرینات تیم بمانند. این نخستین 
باری نیست که اورلیو دلورنتیس مالک باشگاه 
ناپولی چنین مجازاتی را برای بازیکنان این 
تیم در نظر می گیرد اما با توجه به روند ضعیف 
اخیر آبی پوشان شهر ناپل که از سه بازی 
قبلی شان تنها یک امتیاز گرفته اند، او این 
بار مجازاتی طولانی تر را برای اعضای تیم 
در نظر گرفته است. اگر باشگاه نخواهد در 
تنبیه بازیکنان تخفیف قائل شود، آنها باید تا 
روز اول ماه خرداد یعنی نزدیک به یکماه در 
زمین تمرینی تیم بمانند. تحمل این وضعیت 
قطعا برای بسیاری از بازیکنان تیم سخت 

خواهد بود.

سپاهان به دنبال صعود، جنگ فولاد برای صدرنشینی 

روز متفاوت نمایندگان ایران در آسیا 

      جایزه 
رابرت لواندوفسکی در سال های اخیر نمایش 
فوق العاده ای داشته و حالا بابت خدمات خود در داخل زمین 
و البته بیرون از میدان جایزه لاروس را دریافت کرده است. 
این جایزه هر سال به ورزشکاری که صاحب ارزشمندترین 

دستاوردها در دنیای ورزش شده اعطا می شود. 

           مهمان 
تیم های گل گهر سیرجان و تراکتور تبریز   در زمین الیاف 
تهران طی یک مسابقه دوستانه به مصاف یکدیگر رفتند. 
حاشیه جالب این مسابقه تدارکاتی حضور پدر مهدی 
طارمی بود. علیشاه طارمی با حضور در زمین الیاف بازی 

تراکتور و گل گهر را به نظاره نشست.

               انتقاد
عدم  دلایل  بررسی  به  گزارشی  در  الوطن  روزنامه 
نتیجه گیری الغرافه در لیگ قهرمانان پرداخته و با انتقاد از 
بازیکنان خارجی نوشته است: بعضی از بازیکنان در حد 
و اندازه تیم ظاهر نداشتند. این در حالی است که سعید 
عزت اللهی امتیاز خوبی از سایت های معتبر کسب کرده است. 

ت
شــ

سنو
عک

 تیم فوتبال بارسلونا در یک بازی خانگی معوقه از هفته 
بیست و یکم لالیگا به مصاف رایووایکانو رفت و این بازی را با 
نتیجه یک بر صفر باخت. این نتیجه سبب ثبت یک رکورد 
بی سابقه در کارنامه بارسلونا و سرمربی جوان آن شد. برای 
اولین بار در تاریخ تیم فوتبال بارسلونا در طول یک فصل 
متحمل سه شکست خانگی متوالی شد. همچنین این 
اولین پیروزی تاریخ باشگاه رایووایکانو در ورزشگاه نیوکمپ 
بود. این نتیجه بیشتر از همه رئال مادرید و طرفدارانش را 
خوشحال کرد، چرا که آنها حالا با حتی یک تساوی از بازی 
خانگی بعدی شان در روز شنبه هفته آینده مقابل اسپانیول 
سی و پنجمین قهرمان شان در لالیگا را جشن خواهند گرفت. 
با وجود این وضعیت همچنان از بارسلونا انتظار می رود که 
سهمیه لیگ قهرمانان را کسب کند اما سرمربی آبی و اناری ها 
چندان از نمایش شاگردانش راضی نبود. ژاوی اظهارکرد: در 
این بازی فاقد شخصیت لازم بودیم اما معتقدم که شکست 
هم حق مان نبود. این واقعیت وضعیت فعلی ماست. ما در 
شرایط سختی قرار داریم. هنوز در کورس کسب سهمیه 

لیگ قهرمانان هستیم اما ما کار را برای خودمان 
سخت کردیم. با این حال باید به جنگیدن 
ادامه دهیم. سرمربی کاتالان ها درباره سه 
باخت خانگی متوالی تیمش به ترتیب برابر 

اینتراخت فرانکفورت در لیگ اروپا و 
برابر کادیس و رایو وایکانو در لالیگا 
هم گفت: روز بازی مان برابر اینتراخت 
فرق داشت اما مقابل کادیس و رایو 
وایکانو وضعیت کم و بیش مشابه بود. 

رایو یک موقعیت نصفه و نیمه داشت و 
با آن هم به گل رسید.  

بیــنالمــلل


